
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 25-11-2019
Tijd 19:30 - 21:05
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs

Leden commissie sociaal SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en D. Jimmink
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / 
vervanging

Mw Bultman (RO wordt vervangen door de heer B. 
Hermans
De heer Houben (SV) wordt vervangen door Mw A. 
van Vlodrop en de heer P. Beerens (PAL) wordt 
vervangen door Mw. H. Glessner.
De heer John van den Beuken (CDA) neemt in de 
commissie de plaats over van de heer R. Flinsenberg

Aanwezige 
portefeuillehouders

De heren Backus, Janssen en Martens 

Overige aanwezige 
raadsleden/commissiele
den

16 raadsleden (niet zijnde als commissielid aanwezig)
2 commissieleden

Ambtelijke 
ondersteuning

P. Joppen 

Deelname derden Geen
Insprekers Tav agendapunt 6a: de heer T. Schmitz, Kelpen-Oler

Tav agendapunt 6b:
1. Mw Imelda Gielen, namens Hunsel Oos Dörp
2. de heer Gerard Zeegers namens Spolt
3. de heer Ruud Steegs, directeur basisschool
4. de heer P. Mertens, namens Werkgroep "Fusieschool" 

dorpsraad Ittervoort en Werkgroep 
"Onderwijsvoorziening" dorpsoverleg Itter Laeftj

5. de heer Paul Janssen, namens de ouders van Hunsel
Publieke tribune  80 personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt vastgesteld met toevoeging van agendapunt 6b, de 
bespreking van 2 initiatiefvoorstellen over de heroverweging van de 
locatiekeuze over de fusiescholen in Haler, Hunsel, Ittervoort en Neeritter.
Agendapunt 7a, de collegemededeling van 22 oktober 2019 over dit 
onderwerp wordt bij de discussie bij agendapunt 6b betrokken.
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3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 21 oktober 2019 wordt conform 
vastgesteld

4 Spreekrecht niet-commissieleden
De insprekers zoals vermeld bij de aanwezigen maken gebruik van het 
spreekrecht bij de betreffende agendapunten.

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties bij deze vergadering.

6 Raadsvoorstellen
6.a Raadsvoorstel voor investeringskrediet fusie voetbalvereniging 

HEG-K
De heer T. Schmitz uit Kelpen-Oler spreekt in namens . Zijn bijdrage is bij 
dit verslag gevoegd.
De VVD fractie vraagt of de voetbalverenigingen wel bereid zijn om te 
fuseren, en of de investering dan wel lonend is. DE wethouder antwoordt 
dat de verenigingen zin hebben in de fusie, en er is maandelijks overleg. De 
ledenvergaderingen van alle clubs hebben ingestemd met de fusie. Er is nog 
geen overeenkomst getekend. Er zijn ook nog enkele vragen met betrekking 
tot verwerving van de gronden. Er rust nog pacht op sommige percelen. 
Voor wat betreft de natte ondergrond, maakt de portefeuillehouder zich 
geen zorgen, gelet op de onderzoeken die hiertoe zijn gedaan. In de 
commissie Fysiek van 26 november wordt ook gesproken over de locatie 
van de voetbalvelden, maar dan vanuit perspectief bestemmingsplan.
De fracties D66, Progressief Leudal, VVD en Leudal Sociaal achten het 
voorstel niet rijp voor bespreking in de raad. 
De fracties Samen Verder, Ronduit Open en CDA willen het voorstel wel 
bespreken.

6.b Initiatiefvoorstellen heroverweging locatiekeuze HHIN scholen.
Nadat de 5 insprekers hun reactie hebben gegeven, bijgevoegd bij het 
verslag, geven de fracties hun inbreng. 
De fractie Samen Verder vindt de uitslag van het onderzoek niet 
verrassend. Dat er verschil van mening is tussen de diverse kernen, en de 
ouders kiezen voor de dichtstbijzijnde locatie is te verwachten. De fractie 
vindt de onderwijskundige en andere factoren van groter belang, en ziet 
geen aanleiding om hun eerder ingenomen standpunt te wijzigen. De fractie 
D66 sluit zich hierbij aan, en vindt met name ook het advies van de 
stuurgroep belangrijk.
De fractie Leudal Sociaal vraagt welke andere overwegingen meegespeeld 
hebben bij de ouders uit Neeritter, dan de verkeerstechnische aspecten. 
De ouders antewoorden dat ze alle documenten hebben bestudeerd, en 
vanuit hun standpunt hebben gekeken en geoordeeld.
De CDA fractie zegt dat ze destijds al hebben gewezen op de 
verkeersveiligheid, en daarom ook om onderzoek hebben gevraagd. Dit is 
voor de fractie een belangrijk punt, evenals het oordeel van de ouders. De 
fractie kiest daarom voor de locatie Begoniastraat in Ittervoort. Spolt kan op 
beide locaties goed onderwijs verzorgen, althans dit is niet door Spolt 
tegengesproken. 
De fractie PAL zegt dat de fractie gevraagd heeft om nader onderzoek, om 
nu dan een beslissing te kunnen nemen. De fractie zal kiezen voor de 
locatie in Ittervoort. De VVD fractie zegt bij het oorspronkelijke standpunt te 
blijven dat de school in Ittervoort moet komen. Het aspect 
verkeersveiligheid is voor hen daarbij van groot belang.
De fractie Ronduit Open meldt dat de conclusies van de onderzoeken hen 
versterkt hebben bij de mening die er ten tijde van het eerste besluit al 
was, namelijk dat de locatie in Ittervoort de beste keuze is voor de 
fusielocatie.  
De wethouder meldt dat op 27 november dit onderwerp besproken zal 
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worden in het college. 
De initiatiefvoorstellen zullen ter bespreking worden voorgelegd voor de 
gemeenteraadsvergadering van 10 december 2019.  

7 Vanuit de raad ingekomen stukken

7.a Collegemededeling 22okt19 onderzoek heroverweging locatie speel-
leercentrum kernen Haler, Hunsel, Ittervoort en Neeritter
Dit agendapunt is meegenomen bij de bespreking van agendapunt 6b.

8 Aan de commissie gerichte stukken
-

8.a Mededelingen van de wethouder
De fractie PAL geeft een compliment over de nieuwsbrief, maar vraagt wel 
of er over de onderwerpen ook zo in commissieverband wordt gesproken in 
een vervolg. De wethouder meldt dat te zullen doen indien er nieuwe zaken 
te melden zijn en bespreking opportuun is.
Hij heeft nog de onderstaande aanvullingen op zijn eerdere mededelingen:

- In 2018 heeft het College besloten om het preventieprogramma “Maak het 
verschil voor een kind” uit te voeren. Doel van het programma is vrijwilligers 
en professionals bewuster en signaal-gevoeliger te maken en hen 
handvatten te bieden om in gesprek te gaan met ouders/verzorgers en/of 
jeugdigen over de invloed van de problematiek thuis en dit op het gezin en 
de kinderen. 
Het programma wordt uitgevoerd door de volgende ketenpartners: MEtggz, 
Vincent van Gogh, CJG Midden Limburg, Menswel, Synthese, Wel.kom, 
PuntWelzijn en GGD Limburg-Noord
Voor meer info: www.maakhetverschilvooreenkind.nl
Het betreft een project van de gemeenten in Midden-Limburg. Inmiddels 
hebben de gemeenten in Noord-Limburg laten weten dat ze willen aansluiten 
bij het programma. Een mooie waardering voor “Maak het verschil voor een 
kind” was de gedeelde Gouden Handjes-prijs voor het beste initiatief 
professionals, welk dit initiatief op woensdag 20-11 tijdens de conferentie 
van de beweging Limburg tegen Kindermishandeling ontving.

- Op 18-11 vond in de 2de Kamer het jeugdzorgdebat plaats. Dit mede naar 
aanleiding van de kamerbrief van de ministers de Jonge en Dekker over 
betere organisatie van jeugdhulp, jeugdbescherming en jeugdreclassering. 
Door het NJi (Nederlands Jeugdinstituut) is een samenvatting gemaakt van 
dit debat, te vinden op: 
https://www.jeugdzorgnederland.nl/actueel/teleurstelling-
overheerst-na-jeugdzorgdebat/

- Op 25-11 werd de 2Doc IDFA Primeur: “Rotjochies” uitgezonden. Omdat 
uitzending samenviel met de vergadering van de commissie sociaal, is deze 
mogelijk door commissieleden gemist. Informatie is te vinden op 
https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2019/november/rotjochies.
html. 

9 Langetermijnkalender
Het rapport over het accommodatiebeleid zal in december 2019 worden 
aangereikt aan de raads- en commissieleden, in de eerstvolgende 
commissievergadering van 27 januari 2020 zal dit worden besproken.
De wethouder de heer Martens meldt nog dat hij overleg heeft met het 
bestuur van ’t Maaasveld en lid Gedeputeerde Staten binnen 14 dagen. In 
de januarivergadering zal dan de stand van zaken kunnen worden 
doorgegeven aan de commissie.  

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaand actiepunten

11 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen en er is niets voor de rondvraag

12 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21:05 uur onder dankzegging van de 
geleverde inbreng.

http://www.maakhetverschilvooreenkind.nl/
https://www.jeugdzorgnederland.nl/actueel/teleurstelling-overheerst-na-jeugdzorgdebat/
https://www.jeugdzorgnederland.nl/actueel/teleurstelling-overheerst-na-jeugdzorgdebat/
https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2019/november/rotjochies.html
https://www.2doc.nl/documentaires/series/2doc/2019/november/rotjochies.html

